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Het welvarende deel van het actiewezen leeft van ontwikkelingshulp. Ooit geweten dat
Milieudefensie èn het COC leven van minister Sigrid Kaag? | Gemeenten kunnen nog een stokje
steken voor de bazige rol die het kabinet hen toedichten bij het klimaatbeleid | In Amsterdam
werden twee nieuwe moskeeën gebouwd, in één gebouw. En wie betaalde dat? Juist | Advocaten
hebben het niet al te moeilijk in Nederland. Hun klanten wel | Wie was de grootste componist?
Snobisten gingen er mee aan de haal.
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